

會務報告 Announcements 12-27-2020

1. 為過去這一週裡的宣教士分享會，慶祝聖誕夜聚會和佈道會蒙神賜福而感恩。

We give thanks to the Lord for the blessings of the missionary sharing, celebration of Christmas Eve and the evangelistic meeting.

2. 征召同工: 主日崇拜服事團隊需要幫助播放PPT的同工。有願意參與這項服事的弟兄姐妹請與張龍生弟兄或王衛峰弟兄聯繫。

A ministry need: we need more workers to help to play PPT on Sunday service. If anyone want to join the service team, please contact brother Lung Sang Cheung or brother Wayne Wang.

3. 從明年1月17日到3月7日，每個主日下午3:30-4:30，我們將有為期8週的“幸福小組”聚會，藉著網絡傳福音。鼓勵弟兄姐妹們邀請福音朋友一同來參加。

Starting from January 17 to March 7, 2021, 3:30-4:30pm, we will hold an 8-week seeker's class to share the gospel online through small group gatherings. You are encouraged to invite seeker friends to join the gatherings together.



嘟! 嘟! 嘟! 幸福列車要出發囉!

邀請您一起穿越高山低谷, 共享人生風景, 開往真幸福。

一月十七日 ~ 三月七日

每週日下午三點半到四點半 (美東時間), 免費搭乘

馬利蘭福音教會 <http://MarylandGospelChurch.org/>

聯絡 幸福列車長: Happiness@MarylandGospelChurch.org 電話: (240) 292-9245



會務報告 Announcements 12-27-2020

4. 本週 “2-1-1 讀經計劃”：查考希伯來書9:1-15; 背誦經文是希伯來書6:19 “我們有這指望，如同靈魂的錨，又堅固又牢靠，且通入幔內。” 每日閱讀經文是雅歌1-7章。

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: we will study Hebrews 9:1-15; Bible memory verse is Hebrews 6:19 “We have this hope as an anchor for the soul, firm and secure. It enters the inner sanctuary behind the curtain,” Bible reading: Song of Songs 1-7.